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P R O T O K Ó Ł   NR  63.2022   

 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna w dniu 18 stycznia 2022 roku 

 

 

 

Porządek obrad: 

1.Otwarcie.  

2.Odczytanie porządku obrad.  

3.Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

4.Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 rok. 

5.Wolne głosy i wnioski. 

6.Zakończenie obrad. 

 

 

 

Ad. 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna. Oznajmił, że nieobecny jest tylko Pan Robert Jaraczewski, 

który zgłaszał, że się spóźni. 

Lista obecności członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Odczytał porządek obrad: 

1.Otwarcie.  

2.Odczytanie porządku obrad.  

3.Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

4.Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 rok. 

5.Wolne głosy i wnioski. 

6.Zakończenie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Ad. 3.  Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej.  

W głosowaniu udział wzięło 6 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Na salę obrad wszedł Pan Radny Robert Jaraczewski. 

 

Ad. 4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Powiedział, że ma przygotowaną wstępną tematykę spotkań, którą następnie przedstawił: 
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l.p. Tematyka Termin realizacji 

1 Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 

I kwartał 

2 Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2021 rok 

3 
Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Osieczna za 2021 rok 
II kwartał 

4 
Analiza wykonania budżetu Gminy Osieczna za I półrocze 

2022 roku 
III kwartał 

5 Informacja o rozbudowie Zespołu Szkół w Świerczynie 

6 
Zaopiniowanie propozycji stawek podatkowych i opłat 

lokalnych na 2023 rok 
IV kwartał 

7 
Zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej Gminy Osieczna 

na 2023 rok 

 

Zapytał czy są dodatkowe propozycje tematów. Zaproponował tematykę związaną                           

ze żłobkami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osiecznej Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że można rozważyć analizę kosztów utrzymania dziecka w żłobku, ponieważ 

Gmina w tym roku będzie musiała zdecydować o dopłatach.    

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Powiedział, że ten temat zamieściłby w II kwartale 2022 r. - może w czerwcu. 

Jak będzie możliwość to dobrze byłoby te żłobki odwiedzić.  

Następnie wspomniał o wolnych głosach i wnioskach, jakie były poruszane na Komisji 

Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, która odbyła się przed posiedzeniem 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, które dotyczyły m.in. odpłatności za parking                  

na Letnisku. 

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Paula Juskowiak: 

Powiedziała, że w Górznie jest parkomat, to często się zawiesza. Nie działa to bezobsługowo. 

Trzeba wiec zatrudnić osobę do obsługi. Koszt jednego parkometru nie licząc szlabanów                   

to ponad 40.000 zł. Potrzebne są przynajmniej dwa parkomaty, wjazdowy i wyjazdowy plus 

szlabany oraz osoba do obsługi w razie awarii.   

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Wspomniał o „Jagodzie2” pytając, co by się stało w razie wypadku na wieży widokowej,                 

kto poniesie odpowiedzialność – inwestor. Powinien być określony regulamin.    

Następnie powrócił do opracowania planu pracy Komisji, powiedział, że podczas każdego 

posiedzenia będzie punkt wolne głosy i wnioski - można tam podejmować różną tematykę.   

Nie zgłoszono dodatkowych tematów w związku z czym Przewodniczący Komisji rozpoczął 

procedurę głosowania planu pracy wraz z dodaną tematyką żłobków. 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 7, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Komisja jednogłośnie przyjęła opracowany plan pracy na 2022 rok. 

Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia na 2022 rok stanowi załącznik nr 2   

do niniejszego protokołu.  

Ad. 5. Wolne głosy i wnioski. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zaprosił do zadawania pytań.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W kontekście kosztów, jakie trzeba ponieść za zakup parkometru, o czym mówiła Pani Radna 

Paula Juskowiak dodał, że nawet jak jest ustalony budżet warto do niektórych rzeczy wracać. 

W tym roku zaplanowany jest wydatek około 700.000 zł na budowę dwóch pumptracków. 

Czy w trudnych czasach trzeba budować od razu dwa, może najpierw warto zbudować jeden. 

Jeśli będzie cieszył się popularnością to wtedy wybudować drugi. Nie wiadomo ile pieniędzy 

spłynie z podatków. Są prognozy (oby nieprawdziwe), z których wynika, że Gmina Osieczna 

otrzyma 2.500.000 zł mniej.  

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Ewa Pietraszewska: 

Powiedziała, że trzeba by przeprowadzić losowanie gdzie zbudować.       

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Powiedział, że orientował się ile kosztuje budowa pumptracków np. ten, który wybudowało 

miasto Leszno kosztował 500.000 zł. Można też budować tańsze konstrukcyjne odchodzą 

wtedy roboty ziemne.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osiecznej Pan Roman Lewicki: 
Poprosił, aby przekazać Panu Burmistrzowi zapytanie dotyczące chodnika, który ma być 

wybudowany przy obwodnicy – jak będzie wyglądała kwestia przejścia. Dodał, że nie 

wyobraża sobie żeby miało tego przejścia nie być. Może urzędnicy mają już koncepcję, może 

jest to już uzgodnione.  

Pyta dzisiaj, aby Pan Burmistrz mógł odpowiedzieć np. na najbliższej sesji. 

Wspomniał również o chodniku, który by się przydał wzdłuż drogi 432 w kierunku CKiB.     

Dodał, że od Pana Kuśnierka otrzymał odpowiedź, że będzie budowany chodnik po drugiej 

stronie, który rozwiąże problem, ale jego zdaniem chodnik po drugiej stronie nie załatwia 

kwestii przedłużenia ul. Frankiewicza.   

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że na poprzedniej Komisji Budżetu, Gospodarki, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska podejmował temat, aby dążyć do tego by nie dopłacać 

określonej grupie mieszkańców kosztem innych mieszkańców. W jego opinii na tej zasadzie 

Gmina Osieczna nie powinna sponsorować darmowych koncertów, z których może 

skorzystać tylko garstka osób. To nie są otwarte imprezy. Można pobierać opłaty                                  

i  przeznaczyć na cele charytatywne.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Odpowiedział, że mogą pojawić się zarzuty, że wybudowaliśmy piękne Centrum Kultury                    

a nic nie organizujemy.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Powiedział, że rozpoczął się nowy rok i stowarzyszenia takie jak kluby piłkarskie potrzebują 

pieniędzy. Trzeba przygotować płyty do gry, zakupić nawóz, zrobić wertykulację itp. nie 

można rozpocząć tych prac, ponieważ nie ma pieniędzy.  

Przekazał prośbę, aby jak najszybciej rozwiązać tę kwestię. 

Ad. 6. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Z powodu wyczerpania porządku obrad zakończył posiedzenie Komisji. 
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     Protokołowała      Przewodniczący  

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

    Marta Skorupka 

 

Robert Skrzypek 


